
Zápisnica
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 05.05.2011

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce  Ing. Juraj Klein v priestoroch zasadačky obecného úradu. Konštatoval, že je prítomných 9
poslancov a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné.

Predložil program zasadania OZ:

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Založenie Centra voľného času
4. Predaj pozemkov – Húšťava, Chudý
5. Informácie starostu obce 
6. Rôzne 
7. Diskusia
8. Návrh na uznesenie
9. Záver      

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Maceku Jozefa a p. Majtána Martina.

H l  a s o v a n  i  e   č.  1,  k  schváleniu  programu rokovania obecného zastupiteľstva a  určeniu
overovateľov:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bol  program  rokovania  OZ  a
overovatelia zápisnice schválení.
                                                                                                                                 

2. Kontrola plnenia uznesení

P. Varačková Mária predložila kontrolu plnenia uznesení zo zasadaní OZ 10.02.2011 a 10.03.2011:
– uznesenie č. 20/2011 – čakáme na vyjadrenie ohľadom dotácie na projekt „Monitorovací

systém obce Drahovce“ 
– uznesenie č. 22/2011 – Príkaz starostu na zriadenie krízového štábu – plní sa priebežne
– uznesenie č. 27/2011 – čakáme na ďalšie kroky v súvislosti s odkúpením cesty na Dolné

Voderady
– uznesenie  č.  30/2011  –  vysporiadavanie  pozemkov  občanov  bude  predmetom  riešenia

dnešného zasadania OZ
– uznesenie č. 31/2011 – zriadenie obecného múzea – je v riešení
– ostatné uznesenia sú splnené.

Starosta obce k uzneseniu č. 27/2011 doplnil, že zajtra prebehne obhliadka cesty na Dolné Voderady
a do dvoch mesiacov sa bude konať  dražba.  K uzneseniu č.  31/2011 dodal,  že v  súčinnosti  s
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farským  úradom  bola  podaná  žiadosť  na  ministerstvo  financií  na  rekonštrukciu  starej  fary  za
účelom zriadenia múzea.

3. Založenie Centra voľného času

Starosta obce spolu so svojim zástupcom p. Ledeckým Miroslavom a  p.  Majtánom Martinom
navštívili obec, ktorá má centrum voľného času (ďalej len CVČ) zriadené. Starosta tejto obce nám
poskytol potrebné informácie a podklady k zriadeniu CVČ. 
CVČ v Drahovciach by fungovalo pod obecným úradom, t.j. bez právnej subjektivity, poverený
vedúci  pracovník  bude  zamestnancom  Obce  Drahovce,  musí  mať  ukončené  vysokoškolské
vzdelanie, sídlo bude totožné so sídlom ZŠsMŠ, kde by prebiehali aj niektoré krúžky. Obec môže
získať dotáciu na každého žiaka, ktorý sa prihlási na krúžok, v minulom roku to bolo cca 5.000 Sk
na žiaka za rok, teraz je o niečo menej. Dotácia je na každého prihláseného žiaka poskytnutá 1x za
rok,  aj  v  prípade,  že  navštevuje  viaceré  krúžky.  Krúžky  pracujú  počas  celého  roka,  podľa
požiadaviek a záujmu rodičov a žiakov  v súlade s možnosťami obce a ochotou vedúcich krúžkov. 
P. Ledecký Miroslav doplnil, že krúžky môžu navštevovať aj deti z okolitých obcí. 
Založením CVČ  nebude dotknuté  fungovanie  a  financovanie  jestvujúcich  krúžkov  v  základnej
škole.
Po rozprave poslanci hlasovali.

H l a s o v a n i e  č. 2, k založeniu Centra voľného času
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bolo založenie centra voľného času
schválené.

4. Predaj pozemkov – Húšťava, Chudý

Starosta obce navrhol v súvislosti s vysporiadavaním obecných pozemkov, ktoré dlhodobo užívajú
občania zriadiť Komisiu na posudzovanie predaja obecných pozemkov, ktorá na základe žiadosti
občana vykoná obhliadku  a  bude informovať  poslancov  OZ na najbližšom rokovaní.  Komisiu
navrhuje v zložení: Ledecký Miroslav, Maceka Jozef a Gajar Ivan.
Keďže poslanci nemali námietky, pristúpili k hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 3, k zriadeniu Komisie na posudzovanie predaja obecných pozemkov:
ZA: Bednár Michal, Mgr. Lajchová Jana, Majtán Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek
Juraj    
PROTI: -
ZDRŽAL SA: Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 3
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Na základe výsledkov hlasovania poslancov  OZ v Drahovciach  bola Komisia  na posudzovanie
predaja obecných pozemkov v zložení Ledecký Miroslav, Maceka Jozef a Gajar Ivan schválená.

Komisia si dohodne termín obhliadky podaných žiadostí a pripraví na nasledujúce zasadanie OZ
potrebné materiály.

Starosta požiadal o výmenu bodov 5. Informácie starostu obce a 6. Rôzne, s čím poslanci súhlasili.

6. Rôzne

Starosta obce predložil Dodatok č. 1/2011 k zásadám odmeňovania poslancov OZ v Drahovciach z
dôvodu  zmeny vyplácania  odmien  poslancov,  ktoré  je  podľa  zásad  odmeňovania  stanovené  v
mesačných termínoch. 
Po krátkej rozprave poslanci navrhli vyplácanie odmien 1 x ročne v mesiaci novembri a pristúpili k
hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 4, k schváleniu Dodatku č. 1/2011 k zásadám odmeňovania poslancov OZ v
Drahovciach:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol Dodatok č. 1/2011 k zásadám
odmeňovania poslancov OZ v Drahovciach schválený.

Starosta obce oboznámil  prítomných s novelou zákona č.  25/2006 Z.z.  o verejnom obstarávaní
platnou od 1.4.2011. V tejto súvislosti je potrebné zmeniť postup verejného obstarávateľa Obce
Drahovce v smernici dodatkom alebo vypracovaním novej smernice.
Po objasnení zmien vyplývajúcich z novely poslanci hlasovali o vypracovaní dodatku k Smernici o
verejnom obstarávaní.

H l a s o v a n i e  č. 5, k spracovaniu zmien vyplývajúcich z novely zákona o verejnom obstarávaní
formou dodatku k smernici:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach  bolo vypracovanie Dodatku ku
Smernici  o  verejnom  obstarávaní  schválené.  Dodatok  spracujú  do  budúceho  zasadania  OZ
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pracovníčky obecného úradu.

Mgr.  Lajchová  Jana  informovala  prítomných  o  výzve  Trnavského  samosprávneho  kraja  na
podávanie žiadostí o dotáciu v rámci programu „Podpora aktivít zameraných na pomoc pre sociálne
odkázaných občanov“.  Žiadosti  vrátane projektu,  rozpočtu  a  ostatných  požadovaných príloh je
potrebné doručiť do 16.05.2011 na TTSK. Výška dotácie je 200 - 3.500 €; spolufinancovanie obce
je 50 % z celkových nákladov projektu. 
Tejto žiadosti sa bude venovať Mgr. Lajchová Jana a starosta obce v spolupráci s Klubom seniorov.

5. Informácie starostu obce

Starosta informoval o podanej žiadosti na výmenu okien v MŠ. Max. výška dotácie je 13.500,- €,
potrebovali by sme cca 20.000,- €.
Väčším  problémom  je  nedostatočná  kapacita  MŠ.  Aj  keď  sú  triedy  maximálne  naplnené,
umiestnené boli len deti staršie ako 3 roky, 17 žiadostí je nevybavených. Bude potrebné zvýšiť

kapacitu škôlky, dostavbou ďalšieho pavilóna, alebo nadstavbou zdravotného strediska. Lacnejšie
riešenie je nadstavba a prepojenie vrchom, čím by sa vyriešila aj strecha. Záleží však na vyjadrení
statika, či je nadstavba možná. Bude potrebné vypracovať projekt a žiadať dotáciu, hrubý odhad
stavby je 15 miliónov korún. 
Po rozprave poslanci hlasovali.

H l a s o v a n i e  č. 6, k  vypracovaniu projektovej dokumentácie na stavbu materskej školy nad
budovou zdravotného strediska, za predpokladu súhlasu statika:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  bolo  vypracovanie  projektovej
dokumentácie na stavbu materskej školy nad budovou zdravotného strediska v prípade kladného
stanoviska statika schválené.  

Ďalej starosta obce informoval, že rovnakým spôsobom ako sme získali Aviu a V3S máme možnosť

získať požiarne auto. Vzhľadom k tomu bude potrebné žiadať o dotáciu na prebudovanie požiarnej
zbrojnice. 
Zámerom starostu je  v  priestore  zberného dvora a  pamätníka postaviť  nájomné byty,  t.j.  bude
potrebné pripraviť projekty aj na nájomné byty.
P. Surový Juraj podotkol, že projekty na bytovku máme, treba posúdiť či sú vhodné.
Starosta  s  týmto  riešením  súhlasí,  jestvujúce  projekty  dá  na  posúdenie  projektantovi  a  bude
informovať poslancov.

Starosta priblížil  práce, ktoré prebiehajú súčasne s projektom regenerácie centrálnej zóny obce,
konkrétne  bolo  potrebné  na  náklady  obce  zabrániť  zasypávaniu  odtokových  kanálov,  ktoré  je
naprojektované. V niektorých miestach je možné urobiť nápravu, ale nie všade, práce sa musia
vykonať v súlade s projektom, nakoľko podlieha prísnej kontrole. Zistené chyby sa môžu riešiť až
po  kolaudácii.  Taktiež  energeticky  náročné  osvetlenie  nie  je  možné  meniť,  ani  naplánovaný
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asfaltový chodník pri obecnom úrade.

Starosta oznámil občanom, že za daň za jadrové zariadenia sme v tomto roku dostali  vo výške
93.765 €, čo je oproti minulým rokom o 62.510 € viac.

Taktiež sme získali finančné prostriedky z dodatočne uplatnenej poistnej zmluvy v súvislosti so
zvýšenou hladinou spodných vôd a spôsobenými škodami na kultúrnom dome. Čiastka 16 tisíc eur,
ktorú sme obdržali koncom roka na opravu zatopených priestorov v kultúrnom dome ani zďaleka
nepostačovala na odstránenie spôsobených škôd a opravu ostatných priestorov v kultúrnom dome.
Teraz treba už len domaľovať vstupnú halu, zdvihnúť kotle a kultúrny dom môže slúžiť obci a
občanom dôstojne, tak ako napr. na stavaní mája. 
Starosta obce poďakoval všetkým poslancom, ktorí sa zúčastnili kladenia vencov a stavania mája,
taktiež za pomoc pri  príprave týchto akcií  konkrétne p.  Ledeckému Miroslavovi,  p.  Majtánovi
Martinovi, a za práce pri riešení osvetlenia a odvodnenia pri obecnom úrade, pri výmene žumpy pri
kultúrnom dome p. Macekovi Jozefovi. 

P. Ledecký Miroslav navrhol, že v budúcnosti by sme mohli stánky s občerstvením a aj s tovarom
robiť my občania Drahoviec: sami sebe. Každý kto vie a chce sa zapojiť bude mať príležitosť už na
jarmoku. 
Ďalej uviedol, že výťažok z predaja klobás na stavaní mája: 21,50 € venuje na sladkosti pre deti.

K žiadosti  p.  Surového Juraja ohľadom informácií  o zamestnancoch obecného úradu a čerpaní
finančných prostriedkov na mzdy starosta objasnil, ktoré informácie nie je možné sprístupňovať v
zmysle zákona, ktoré patria výlučne do jeho kompetencie, ale je ochotný celkové mzdové náklady
vrátane  platu  starostu  predložiť.   Po  prečítaní  analýzy  mzdových  nákladov  bol  výsledok
nasledovný: v I. štvrťroku 2011 boli náklady na mzdy nižšie ako v I. štvrťroku 2010, a to o 695 €,
pritom dnes máme ešte o jedného zamestnanca viac. Ďalších 6 zamestnancov, ktorých sme získali
na pol roka cez úrad práce má mzdu a odvody refundované do výšky 95 % z Európskych sociálnych
fondov.

7. Diskusia

P. Urbánek Jozef sa pýtal  o akú úhradu projektu na kanalizáciu išlo vo faktúre zverejnenej na
stránke obce.
Starosta odpovedal, že pôvodnú projektovú dokumentáciu na gravitačnú kanalizáciu bolo potrebné
upraviť, doplniť predpokladané nové ulice,  vypracovať nový „zámer“ podľa zákona č. 24/2006 Z.z.
o posudzovaní  vplyvov  na životné prostredie,  výkaz  výmer,  ako  aj  nový rozpočet.  V sume je
zahrnuté aj  vybavovanie povolení  a súhlasov dotknutých organizácií  až po vydanie stavebného
povolenia. Tieto služby zabezpečuje Ing. Váry – projektant pôvodnej kanalizácie, čím sme dosiahli,
že obstarávacia cena bola nižšia o viac ako polovicu.

P. Kúdela sa informoval o jednaní starostu obce s p. Čelárovou Annou – otvorenie novej ulice.
Starosta  sa  ospravedlnil,  že k  jednaniu  ešte  nedošlo z  dôvodu riešenia  problémov pri  prácach
prebiehajúcich  na  regenerácii  centrálnej  zóny  a  opravy  kultúrneho  domu,  ale  uskutoční  sa  v
najbližšom čase.

P. Milan Bednárik sa pýtal, aký bude postup pri otváraní nových ulíc.
P.  Maceka  Jozef  odpovedal,  že  máme  zastavovaciu  štúdiu,  geometrické  plány,  elektriku,
telekomunikačné  siete,  plyn  odsúhlasené  príslušnými  orgánmi,  vrátane  vyjadrení  a  povolení.
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Jediným problémom je vysporiadanie pozemkov po dvoch zomrelých vlastníkoch na ul. A. Hlinku a
zámena pozemkov s p. Čelárovou na ul. Poštovej.

P. Milan Bednárik sa pýtal, či to je v pláne.
Starosta odpovedal, že určite áno, nevie teraz povedať termín, pretože sa nedá všetko riešiť naraz.

P. Milan Bednárik sa pýtal, či sa bude zvyšovať cena za vodu.
Starosta odpovedal,  že regulačný úrad v  súlade so zákonom na základe nášho dožiadania určí
rozpätie ceny vody. Na základe toho sa poslanci budú venovať konkrétnej výške ceny za spotrebu
vody. Taktiež bude potrebné doriešiť dotáciu občanom zo strany obce na pripojenie sa na obecný
vodovod, tak aby to zodpovedalo predchádzajúcemu obdobiu, ale v zmysle právnych noriem, nie
odpustením vodného. Obidva prípady, či už stanovená cena alebo dotácia vo forme vodného neboli
doteraz v súlade s právnymi normami, za čo obec dostala  pokutu vo výške 100 €, čo bola najnižšia
možná čiastka.

Ing. Michálková sa pýtala, prečo jej dieťa nebolo prijaté do materskej školy. 
Keďže p. Michálková nebola na celom zasadaní OZ starosta jej stručne priblížil dôvod neprijatia a
možnosti riešenia. 
Taktiež sa pýtala ohľadom projektu Regenerácie centrálnej zóny – požadovala zmeny týkajúce sa
osvetlenia, šírky chodníka pri kultúrnom dome a pod. na čo jej starosta odpovedal, že zmeny v
projekte nie je možné robiť.

P. Rapavý sa pýtal na odkanalizovanie ulíc Dedinská a Tichá a či  sa podnikajú nejaké kroky v
súvislosti so starým hostincom, ktorý chátra.
Starosta vysvetlil,  že na čistení kanálov pracujú pracovníci obce, postupne čistia všetky kanály.
Odvodňovací kanál za dedinou sa bude čistiť v súčinnosti s Povodím Váhu. 
Na druhú otázku  odpovedal,  že rokoval  s  Ing.  Matejičkovou,  vlastníčkou nehnuteľnosti,  ktorá
plánuje nehnuteľnosť predať. Obec však nie je v stave zaplatiť požadovanú čiastku. P. Matejičková
bola upozornená na povinnosti, ktoré jej z vlastníctva nehnuteľnosti vyplývajú.

Občan sa informoval aký je postup a kam môže odviezť stavebnú suť a drevnú hmotu.
Starosta odpovedal, že v tomto sa nič nezmenilo, na odvoz stavebnej sute je potrebné vyžiadať si na
obecnom úrade povolenie a drevný odpad sa vyváža individuálne k maštali.  

Prezident OFK p. Rusnák upozornil na problém na štadióne, konkrétne prechod medzi cintorínskym
múrom a budovou štadióna by bolo potrebné upraviť tak, aby vyhovoval predpisom. 
Starosta  o  tomto  rokoval  so  zástupcami  firmy VOD-EKO,  ktorá  vykonáva  stavebné  práce  na
regenerácii  obce.  Odhadnutá  suma je  veľmi  vysoká,  riešenie  by  videl  v  zakúpení  potrebného
stavebného materiálu obcou a sponzorsky; a práce vykonať svojpomocne – účasťou futbalistov a
priaznivcov futbalu. 

Ing. Rapavý Patrik sa pýtal na detské ihrisko, ktoré predošlí poslanci plánovali v rámci projektu
regenerácie obce. 
Starosta plánuje detské ihrisko vybudovať v areáli  základnej školy, kde je aj oplotenie, budú tu
nainštalované kamery a tu sa nachádzajú aj ihriská pre žiakov, ktoré chce z fondov rozšíriť, čím by
dosiahol, že mamičky by mali malé deti ako aj väčšie v jednom areáli. Taktiež ešte preverí možnosti
dobudovania detského ihriska v rámci regenerácie, nakoľko v prvom podaní bolo plánované.

P. Maceka Jozef pripomenul aj Dudváh a Holešku, kde je zahataný odtok a treba riešiť aj tieto
situácie.
Starosta odpovedal, že on vidí riešenie v postupných krokoch: najskôr upraviť kanály v obci, potom
obchvat, na záver odvodňovací kanál a Dudváh s Holeškou.

Na záver ešte raz poďakoval poslancom, ktorí vo veľkej miere pomáhajú a sú ochotní venovať čas
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obci p. Macekovi, p. Ledeckému, p. Majtánovi, p. Bednárovi, ako aj všetkým ktorí sa podieľali na
rekonštrukcii kultúrneho domu, či pri stavaní mája. Taktiež všetkým sponzorom, ktorí pomáhajú
obci ako aj ďalším občanom za podnetné pripomienky a návrhy.

8. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková predložila návrh uznesení nasledovne:

UZNESENIE  č.  35/2011  k  bodu  1  Otvorenie,  schválenie  programu  a  určenie  overovateľov
zápisnice
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
1. program rokovania obecného zastupiteľstva
2. overovateľov zápisnice: p. Maceku Jozefa a p. Majtána Martina

UZNESENIE č. 36/2011 k bodu 2 Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
plnenie uznesení zo zasadaní OZ v dňoch 10.02.2011 a 10.03.2011 

UZNESENIE č. 37/2011 k bodu 3 Založenie Centra voľného času
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
založenie Centra voľného času bez právnej subjektivity so sídlom Školská 907/2, 922 41 Drahovce
a jeho zaradenie do siete škôl a školských zariadení od 01.09.2011

UZNESENIE č. 38/2011 k bodu 4 Predaj pozemkov – Húšťava, Chudý
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
zriadenie  Komisie  na posudzovanie  predaja  obecných  pozemkov v  zložení:  Ledecký Miroslav,
Maceka Jozef a Gajar Ivan

UZNESENIE č. 39/2011 k bodu 6. Rôzne
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
1. Dodatok č. 1/2011 k zásadám odmeňovania poslancov OZ v Drahovciach
2. vypracovanie Dodatku ku Smernici o verejnom obstarávaní

UZNESENIE č. 40/2011 k bodu 5. Informácie starostu obce
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
informácie starostu obce
SCHVAĽUJE
1.  vypracovanie projektovej dokumentácie na stavbu materskej školy nad  budovou zdravotného
strediska, za predpokladu súhlasu statika
2. vypracovanie projektovej dokumentácie na požiarnu zbrojnicu
3. vypracovanie  projektovej  dokumentácie na nájomné byty,  ak jestvujúce projekty na základe
posúdenia projektanta nie sú vhodné

UZNESENIE č. 41/2011 k bodu 7. Diskusia
BERIE NA VEDOMIE
podnety, žiadosti a pripomienky poslancov OZ a občanov obce Drahovce.
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UZNESENIE č. 42/2011 k bodu 8. Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
uznesenia č. 35/2011 – 41/2011 tak ako boli prednesené.

H l a so v a n i e   č. 7, k návrhu na uznesenie:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Ing. Rapavý Patrik, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -                                                        
ZDRŽAL SA: -

Výsledok hlasovania:
ZA: 9
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli uznesenia č. 35/2011 – 41/2011
schválené.

9. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom a všetkým prítomným
za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 05.05.2011                                                                
Zapísala: Bc. Mária Varačková     …..................................

                                                                                                    .........................................
                                                                                                              Ing. Juraj Klein
                                                                                                       starosta Obce Drahovce

Maceka Jozef ......................................              Majtán Martin .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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